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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 
Tel.: 06-46786127  

info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 20-07-2022 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Huub Geuijen, 
Peter van Berlo, Mariet Roelofs  

Adviseurs: - 
Gasten:  
Afwezig m.k.: Hay Mulders, Hay Engels, Frenk Peeters, Luuk 

Hagens 
Afwezig z.k.: Piet Swinkels 

Notulist: Lisa Reintjes 
 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Flexwoningen Werkgroep  Lisa, Huub, Hay 27-09-

2022 

 

2 Pannakoooi op trapveldje Terugkoppeling Hay M. 30-06-

2022 

 

3 Agenderen kermisexploitanten 

attenderen inschrijven  

Agenderen voor januari Marco 21-09-

2022 

 

4 Boswachter Staatsbosbeheer 

Peel uitnodigen 

Afstemmen aansluiten bij 

dorpsraadvergadering, als 
datum bekend is dit doorgeven 
zodat dit in het peelklokje 

aangekondigd kan worden 

Marco 21-09-

2022 

 

5 Glasbak Doorverwijzen naar de 

gemeente 

Hay M.  30-06-

2022 

 

 

01. Opening en berichten van verhindering 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Het Peelmuseum. 

Afmeldingen zijn binnen van Hay Mulders, Hay Engels, Frenk Peeters en Luuk Hagens. 
 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

-  
 

03. Verslag 22-06-2022 
- Zin over fietspad loopt taalkundig niet goed. Deze wordt aangepast.  
- Een vraag van Mariet Roelofs wat de uitnodiging van het Laefhoes inhield. Aangegeven dat 

dit van de Open dag vanuit donaties/sponsoren was, dat het Laefhoes hiermee liet zien wat 
ze gedaan hebben de afgelopen 5 jaar, en wat de toekomstplannen zijn. Tijdens een 

rondgang door het Laefhoes waar onderdelen werden besproken. De dorpsraad was hiervoor 
uitgenodigd en daar is Lisa namens de dorpsraad bij aanwezig geweest. 
Tijdens deze dorpsraadvergadering komt ter sprake dat de toekomst veel afhangt of de 

dokter en apotheek blijft, maar dat er toch wel wat ontevredenheid heerst. Veel signalen van 
mensen die gaan lopen, die aan een gesloten deur staan, klant-onvriendelijkheid. Erg beperkt 

open. Dit zouden ze toch moeten merken dat er veel mensen worden uitgeschreven, heeft het 
Laefhoes dit gesignaleerd? Het betreft de toekomst van het Laefhoes, maar wij zien hier toch 
wel wat ontwikkelingen gebeuren in het dorp die de aandacht behoeven.  

 
04. Lopende zaken 

- Wonen in America 
De afgelopen weken is er druk getekend aan de verkaveling en heeft Toon nog overleg gehad 
met enkele bewoners en de betrokken ambtenaar. Op 18 juli is er ook weer een gezamenlijke 

bijeenkomst geweest waarin de laatste puntje op de ï zijn gezet, qua verkaveling van de 
vrijstaande woningen en de 2-kappers. 

 
Op 16 juli is de werkgroep met de 4 kandidaten voor een appartementen (1 op 1) op 
locatiebezoek geweest in Bakel, waar een aannemer speciaal voor (alleenstaande) jongeren 

en senioren een paar mooie appartementen heeft gebouwd, welke voorbeeld zou kunnen zijn 
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voor ons hier in America.  

Dit betreffen koopappartementen. Dit gaat voor nu om vier kandidaten en in het plan is 
ruimte voor 12 appartementen waarvan 6 koop en 6 huur. Voor de appartementen moet het 
bestemmingsplan anders ingericht zijn.  

  
Er hebben zich al weer nieuwe kandidaten gemeld voor het bouwen, maar die worden later 

betrokken om hierna aan te sluiten.  
 
Op 1 augustus heeft de werkgroep een overleg met de wethouder en ambtenaar om 

bovenstaande plannen voor te leggen.  
 

- Mestverwerkingsbedrijf Willems 
Geen nieuws meer vernomen vanuit de gemeente.  

 
- Fietspad (Greenport Bikeway) Hoebertweg/Spoorweg 
Er wordt nog steeds hard gewerkt aan het fietspad tussen de Reindonkerweg en het dorp. 

 
- Geluidschermen langs het spoor  

Op 5 september heeft de werkgroep weer een overleg met de wethouder en ambtenaar. We 
hopen dan de antwoorden te krijgen op onze vragen over o.a. de materialisatie van de 
schermen. Er zit nu een andere wethouder op dit project.  

 
- Geluidsonderzoek RIVM 

Op 27 juli komt Kirsten Vegt van het RIVM langs om eens kennis te maken en zelf te zien wat 
de situatie hier precies is en om afspraken te maken over het vervolg. 
De sensoren blijven ondertussen de decibellen waarnemen. Enkele sensoren lijken wat storing 

te hebben. Uiteraard wordt dit z.s.m. opgelost. 
Wat we nu zien is dat er flinke pieken in zitten boven 90 decibel.  

 
- Dorpscoöperatie America / America Left 
geen mededelingen.  

 
- Verkeer in America 

De reconstructie van de Wouterstraat en Gerard Smuldersstraat verloopt redelijk volgens 
plan. De Gerard Smuldersstraat is nu klaar en men is begonnen aan de Wouterstraat. Als ook 
deze klaar is zal men nog wel het e.e.a. afwerken en zal het groen ook aangeplant worden. 

Zijn paar signalen gekomen dat het hier en daar niet helemaal netjes afgewerkt is.  
Naderhand, als alles klaar is wordt er een eindcontrole gedaan en worden kleinigheden 

opgelost. Het trottoir wordt doorgetrokken tot aan de Meister Rongenstraat. Hierna wordt ook 
nog aan de Meister Rongenstraat trottoir aangelegd, maar dit valt buiten dit project.  
 

M.b.t. de veilige fietsverbinding op de Lorbaan kan gemeld worden dat de buurt/straat 
onlangs een gesprek had over de situatie samen met ambtenaren van de gemeente Horst aan 

de Maas en Venray. Marco was hier ook bij aanwezig. In eerste instantie zal ingezet worden 
op een verkeerscampagne. Een fietspad zal er op korte termijn niet komen, vanwege de 
financiële middelen die hier voor nodig zijn. Hier wordt nog wel na gekeken. Er wordt eerst 

gekeken naar de weginrichting.  
Mailtje is rondgegaan, met alle aantallen in aantal auto’s en snelheid. Dit wordt onder de 

aanwezigen als groot gevonden.  
 

- Dorpsradenoverleg 
Op maandag 27 juni is tijdens het dorpsradenoverleg o.a. gesproken over de mogelijke 
heropening van Vliegbasis De Peel in Ysselsteyn. Hier zijn, ook vanuit de gemeente, wel wat 

bedenkingen over. Hier wordt nog over gesproken. 
 

- Buurtcafé America 
In september zal er een Buurtcafé Integracja georganiseerd gaan worden.  



 - 3 - 

En in november zal er een Buurtcafé Veiligheid georganiseerd gaan worden samen met en 

voor de leden van de KBO en Zij Vooruit.  
 
- Kermis 

De Kermis is weer goed verlopen. Ook de kermisactiviteiten die wij weer georganiseerd 
hebben, zoals de Kermis Kleurplatenwedstrijd, de Straatkrijtwedstrijd en de Kermisloterij. 

Ook is er weer veel gebruik gemaakt van de Kermiskortingsbonnen. 
De kermisondernemers willen enkel komen als er wat te verdienen is. Wij maken reclame en 
doen extra activiteiten om het extra levend te houden. Bureau de kermisgids regelt voor de 

gemeente de kermissen, hiervan wordt ervaren dat het regelen hierbij minimaal is.  
Geopperd wordt of het niet mogelijk is om op zaterdag te beginnen met de kermis en op 

dinsdag te stoppen.  
De kermisexploitanten moeten zich in januari inschrijven dat zij op kermissen willen staan. 

Marco heeft een rups exploitant gesproken, en afgesproken dat Marco hem eraan herinnerd 
dat zij zich inschrijven in januari.  
Ook signalen dat er niet fanatiek lootjes uitgedeeld werden, Marco neemt dit voor volgend 

jaar mee.   
 

Er moeten veel meer dranghekken moeten komen tussen de attracties en de Nusseleinstraat, 
door te weinig drankhekken ontstonden gevaarlijke situaties. Marco heeft dit al doorgegeven.  
Voor de oudere jeugd wordt een extra attractie gemist, zoals de rups of spin. Voor het 

volgende jaar wordt geprobeerd weer iets dergelijks naar America te halen. 
 

- Hondenspeelweide (prioriteitsgelden) 
De mogelijke locaties voor dit project worden op dit moment nog steeds bekeken. Hier zullen 
we nog even op moeten wachten. 

 
- Electra Volkstuintjes 

Vandaag heeft Enexis (eindelijk) de stroom aangelegd bij de volkstuintjes. 
 
- Staatsbosbeheer 

Hier heeft Marco nog contact mee gehad. Vorige keer is besproken dat er een andere 
bijeenkomst georganiseerd moet worden. De betreffende van staatsbosbeheer wenst dit niet, 

omdat dit niets met het waterschap te maken heeft geeft hij aan. Hij is boswachter van de 
Peel. Besproken wordt dat de brief ging over hoogveenvorming en waterstand in de Peel. 
Enkele aanwezige ervaren dit als vreemd dat de boswachter nu aangeeft dat hij niets over het 

water kan zeggen. Hij wil geen presentatie houden, enkel kennismaken geeft Marco aan.  
De boswachter wordt voor de volgende vergadering uitgenodigd, Marco stemt dit af. In het 

peelklokje zullen we bij het bericht van de Dorpsraad aangeven dat de boswachter aansluit 
om kort over de ontwikkelingen in de Peel te spreken en kennis te maken.  
 

- Flexwoningen 
Op 27 september zal de eerste werkgroepvergadering plaatsvinden over de toekomstige 

flexwoningen. 
Besproken dat het ook erg ongelukkig is wat er gezegd wordt dat eerst de 
vrachtwagenparkeerplaats voor ogen was, maar omdat uit signalen bleek dat dit niet 

wenselijk is, is het perceel van de handboog aangesteld. Hierop zijn er signalen dat ook dit 
voor buurtbewoners niet wenselijk is dus ze terug kunnen naar de vrachtwagenparkeerplaats. 

De gemeente zoekt uit in hoeverre zij verplicht zijn om een vrachtwagenparkeerplaats aan te 
bieden.  

 
06. Ingebrachte agendapunten 
- Vervoer in America 

De Provincie Limburg heeft weer een subsidie toegekend aan VIA tot eind 2027. Hiermee kan 
de organisatie weer voorlopig vooruit. 

 
07. Ingekomen en uitgaande stukken 
De stukken zijn door iedereen ontvangen.  
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08. Rondvraag 

 
 
09. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21:11 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 
Bijzondere dank ook aan Het Peelmuseum voor de gastvrijheid en Huub voor de rondleiding 

die hij ons gaf. Een fijne zomervakantie aan iedereen gewenst en tot in september. 
 


